



USER MANUAL

SPKR-JAMIN

SPECIFICATIONS			
Bluetooth	Version 3.0	Output	3-7V, 8W
Operating Distance	>33ft/10M	Charging Time	2-3 Hours
Speaker Output	8 Watts	Play Time	Up to 6 Hours
Subwoofer Size	4"	Battery	1500mAh

SAFETY & CARE INSTRUCTIONS

Do NOT expose any portion of this product to liquid, humidity, moisture, sharp objects, or extreme temperatures as this can damage it and void the warranty. Do NOT attempt to modify or disassemble this product in any way. Spot Clean ONLY Adjust the speaker volume to a suitable level to avoid hearing damage or the damage to the speaker

CONTENTS: 1 x JAMMIN Speaker
1x USB Charging Cable & 1x Manual

CHARGING & POWERING ON YOUR JAMMIN SPEAKER

1.Use the included USB cable to fully charge the speaker for a minimum of 4 hours before first use. When charging the LED indicator light will be on.
2.Flip the ON/OFF switch to turn on or off the speaker.

BLUETOOTH PAIRING WITH YOUR DEVICE

1.Once powered on, the speaker will automatically go into PAIRING MODE.
2.Pairing mode will last for 2 minutes. While in pairing mode, turn ON the

Bluetooth Connection on your device, Scan/Search & select JAMMIN SPEAKER.
3.Once paired successfully, speaker will voice prompt 'CONNECTED'.

MULTI-FUNCTION MODES AND HOW TO USE

Press and hold the 'M' button for 2 seconds to toggle between USB, TF/Micro, Bluetooth, FM Radio & AUX Modes.
Changing LED Colors - Press and hold the 'M' button for 3-4 seconds
Bluetooth – automatically defaults to this mode when speaker is turned on
USB & TF/Micro- Insert a memory device with your music and toggle to the appropriate mode to play the tracks – JAMMIN will automatically detect your memory device.

FM Radio – Press & hold the 'Play/Pause' button for 3-4 seconds
AUX – Plug a 3.5mm device into speaker AUX jack and JAMMIN will automatically detect it
Karaoke/Microphone – While turning on the speaker, plug-in a standard microphone to sing-along.

TRUE WIRELESS MODE

Connecting two JAMMIN Speakers Together
1.Turn both speakers on at the same time and keep in default Bluetooth Mode
2.Double-click the Play/Pause button on ONE of the speakers to enter True Wireless Mode
3.The speakers will then voice-prompt that they have been connected to each other and will sync the audio being played

SPEAKER BUTTON FUNCTIONS

M/

V-

TWS

V+

1

2

3

4

1.MODE, LED Lights
2.Previous Track, Volume Down
3.Play/Pause, True Wireless Mode
4.Next Track, Volume Up

AUX

MIC

DC 5V

TF

ON OFF

USB

NOTE: this equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, used and can radiate radio frequency energy, and if not installed and used in accordance with the instructions may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which be determined toby turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

Reorient or relocate the receiving antenna
Increase the separation between the equipment and receiver
Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected
Consult the deal or an experienced radio/TV technician for help.

TECHNICAL SUPPORT & WARRANTY INFO

This product is backed by a One Year Warranty from any defects. For warranty replacements, questions or if you have any issues about this product, contact us at help@SimplyTechCorp.com.
SimplyTech Electronics Inc declared that radio equipment is compliant with Directive 2014/53/EU.
EU Declaration of Conformity for this product can be viewed at www.SimplyTech-Corp.com/docs.
DISTRIBUTED BY: SimplyTech Electronics, Inc. 1407 Broadway New York, NY 10018
MADE IN CHINA
Please read before using this product and retain manual for future reference.

FCC Caution:

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
FCC Radiation Exposure Statement:
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator& your body.



BEDIENUNGSANLEITUNG DUR ARTIKELNUMMER

SPKR-JAMIN

TECHNISCHE DATEN			
Bluetooth	V3.0	Ladestrom	5V/1A (DC)
Reichweite	max. 10m	Ladezeit	2-3STUNDEN
Speaker Output	8 Watts	Betriebsdauer	6 STUNDEN
Sub	2.54 cm	Akku	1500mAh

Anleitung - Sicherheitsvorschriften

Produkt nicht modifizieren, reparieren oder auseinandernehmen, da dies zu Brand, Elektroschock, vollständigem Versagen des Produkts usw. führen kann und die Garantie ungültig macht. Auf Kanten, Unebenheiten, Metallteilen, Zubehör und deren Verpackung achten, um mögliche Verletzungen oder Schaden zu vermeiden. Vorsichtig: Elektroschockgefahr. Nur in trockenen Bereichen verwenden!
• Stellen Sie die Lautsprecherlautstärke

auf einen angemessenen Pegel ein, um Hörschäden oder Schäden am Lautsprecher zu vermeiden

LADEN und EINSCHALTEN IHR JAMMIN LAUTSPRECHER

1. Verwenden Sie das mitgelieferte USB-Kabel vollständig Laden Sie den Lautsprecher mindestens auf 4 Stunden vor dem ersten Gebrauch. Beim Laden die LED-Kontrollleuchte leuchtet.
2. Drehen Sie den EIN/AUS-Schalter, um ihn ein- oder auszuschalten der Sprecher.

BLUETOOTH-KOPPELN MIT IHREM GERÄT

1.Sobald er eingeschaltet ist, wird der Lautsprecher gehen automatisch in den PAIRING-MODUS

2. Der Pairing-Modus dauert 2 Minuten. Schalten Sie im Kopplungsmodus den ein Bluetooth-Verbindung auf Ihrem Gerät, Scannen/Suchen und JAMMIN SPEAKER auswählen.
3.Nach erfolgreicher Kopplung wird der Lautsprecher aktiviert Sprachansage „VERBUNDEN“.

MULTIFUNKTIONSMODI UND WIE ZU VERWENDEN

Halten Sie die Taste „M“ 2 Sekunden lang gedrückt zum Umschalten zwischen USB, TF/Micro, Bluetooth, UKW-Radio und AUX-Modi.
Ändern der LED-Farben - Drücken und halten die „M“-Taste für 3-4 Sekunden
Bluetooth – standardmäßig automatisch darauf eingestellt Modus, wenn der

Lautsprecher eingeschaltet ist **USB & TF/Micro-** Stecken Sie ein Speichergerät ein mit Ihrer Musik und schalten Sie auf die um geeigneten Modus zum Abspielen der Tracks – JAMMIN erkennt Ihre automatisch Speichergerät.
UKW-Radio – Halten Sie die Taste „Play/Pause“ gedrückt Taste für 3-4 Sekunden
AUX – Schließen Sie ein 3,5-mm-Gerät an den Lautsprecher an
AUX-Buchse und JAMMIN automatisch erkenne es
Karaoke/Mikrofon – Beim Einschalten der Lautsprecher, Plug-in ein Standard Mikrofon zum Mitsingen.

ECHTER WIRELESS-MODUS
Zwei JAMMIN-Lautsprecher miteinander verbinden

1.Schalten Sie beide Lautsprecher gleichzeitig ein und behalten Sie den Standard-Bluetooth-Modus bei
2.Doppelklicken Sie auf die Schaltfläche Wiedergabe/Pause Einer der Redner zum Eintreten True-Wireless-Modus
3.Die Lautsprecher geben dies dann per Sprachansage an sie wurden miteinander verbunden und synchronisiert das abgespielte Audio

FUNKTIONEN DER LAUTSPRECHERTASTE

M/

V-

TWS

V+

1

2

3

4

1.MODUS, LED-Leuchten
2.Vorheriger Titel, leiser
3.Play/Pause, True Wireless-Modus
4.Nächster Titel, lauter

AUX

MIC

DC 5V

TF

ON OFF

USB

HINWEIS: Dieses Gerät wurde getestet und es wurde festgestellt, dass sie die Grenzwerte für einhalten Digitales Gerät der Klasse B gemäß Teil 15 der FCC-Regeln. Diese Grenzen sind entwickelt, um einen angemessenen Schutz zu bieten gegen schädliche Interferenzen in einem Wohngebiet Installation. Dieses Gerät erzeugt, verwendet und können Hochfrequenz ausstrahlen Energie, und wenn nicht installiert und verwendet in gemäß den Anweisungen kann Funkstörungen verursachen Kommunikation. Es gibt jedoch keine garantieren, dass keine Interferenzen auftreten in einer bestimmten Anlage. Wenn dieses Gerät verursacht schädliche Funkstörungen oder Fernsehempfang, die sein entschlossen, das Gerät auszuschalten und so weiter, der Benutzer wird ermutigt, es zu versuchen Korrigieren Sie die Interferenz durch eines oder mehrere von folgende Maßnahmen:

Richten Sie die Empfangsantenne neu aus oder positionieren Sie sie neu Erhöhen Sie den Abstand zwischen den Gerät und Empfänger Schließen Sie das Gerät an eine Steckdose an a an Schaltung anders als die, zu der die Empfänger angeschlossen ist Konsultieren Sie das Angebot oder einen erfahrenen Radio/TV-Techniker um Hilfe.

TECHNISCHE HILFE & GARANTIENINFORMATIONEN

Fur dieses Produkt gilt eine einjährige Garantie auf Mängel. Für Garantieaustausch Fragen oder Problem emit diesem Produkt wenden Sie sich an help@simplytechcorp.com.
GARANTIE 1 JAHR. Hergestellt in China Simply Tech erklärt, dass Funkgerät der EU-Richtlinie 2014/53/EU entspricht. Das Produkt der EU-Konformitätserklärung kann unter eingesehen werden
www.SimplyTechCorp.com/docs.
VERTRIEB DURCH: SimplyTech Electronics, Inc. 1407 Broadway New York, NY 10018 Lesen Sie bitte diese Bedienungsanleitung vor Inbetriebnahme dieses Produkts.